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Protokół Nr 34/17 z dnia 28 grudnia  2017 roku 

 
z posiedzenia połączonych stałych Komisji Rady Miasta tj.: Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, 

Zdrowia i Rodziny, Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Miasta, Komisji Gospodarki 

Przestrzennej i Komunalnej, Ochrony Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego Rady 

Miasta Grajewo, odbytego w dniu 28 grudnia 2017 roku. Miejsce posiedzenia  - sala 

konferencyjna Urzędu Miasta Grajewo (ul. Strażacka 6A - 19-200 Grajewo).  

Posiedzeniu przewodniczyła – Pani Monika Stefańska– Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, 

Sportu, Zdrowia i Rodziny   Rady Miasta Grajewo 

Godz. rozpoczęcia – 9.00 

Godz. zakończenia – 12.30 

Stan liczbowy członków Komisji - 19 radnych 

Obecnych – 18 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie trzech Komisji w składzie:  

1. Babul Tomasz 

2. Boć Edward  

3. Chełmińska Scholastyka 

4. Chiliński Ryszard 

5. Chrzanowska-Karwowska Aneta Ewa 

6. Dembiński Wiesław Janusz 

7. Fadrowski Zbigniew 

8.  Fidura Jerzy 

9.  Formejster Wojciech Szczepan 

10.  Grabowska Wioleta 

11.  Maleszewski Wojciech Dariusz 

12.  Mścichowski Andrzej 



13.  Niewiarowski Andrzej 

14.  Opara Anna 

15.  Paszkowski Tomasz 

16.  Purwin Daniel 

17. Stefańska Monika 

18. Stuchła Marcin  

Nieobecny Kazimierz Podlaski 

/Lista obecności stanowi Zał. Nr 1 do prot./ 

Goście: / Wg listy obecności stanowiącej Zał. Nr 2 do prot./. 

Ad 1 

/-Otwarcie posiedzenia/. 

Przewodniczący dwóch stałych komisji :  

1/  Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty...RM 

2/  Andrzej Niewiarowski–  Przewodniczący Komisji Gospodarki...RM 

 spośród siebie wyłonili na przewodniczącego obrad: 

 Andrzeja Niewiarowskiego -  Przewodniczącego Komisji Gospodarki.…..RM.  

 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Dokonał otwarcia posiedzenia połączonych Komisji Rady Miasta, witając wszystkie przybyłe 

osoby. Stwierdził, że na stan 19 radnych/członków trzech Komisji, aktualnie w posiedzeniu 

bierze udział 13 radnych, co stanowi  o prawomocności obrad ( quorum). 

Ad 2 

/- Przedstawienie porządku obrad połączonych Komisji/. 

/ Zawiadomienie zawierające porządek obrad stanowi Zał. Nr 3 do prot./ 

Zawiadomienie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na posiedzenie Komisji                     

- w wersji elektronicznej. 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Poprzez odczytanie przedstawił następujący porządek obrad połączonych Komisji Rady Miasta:  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia połączonych Komisji. 



3. Sprawozdanie z działalności GCK w mieście Grajewo w 2017 roku - plany pracy na 2018 rok. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji 

Miasta Grajewo;  

b) powierzenia spółce pod firmą: BIOM Sp. z o. o. z siedzibą w Dolistowie Starym zadania 

własnego Gminy Miasta Grajewo w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi oraz wyrażenia 

zgody na zawarcie przez Gminę Miasto Grajewo aneksu do umowy wykonawczej  

o świadczenie usług publicznych w zakresie gospodarki odpadami zawartej dnia  

10 października 2011 roku, niezbędnego dla realizacji projektów pn.:”Biebrzański System 

Gospodarki Odpadami – etap III – RIPOK” i „ Biebrzański System Gospodarki Odpadami – etap 

III – PSZOKI”, współfinansowanych ze środków Funduszu Spójności w ramach Programu 

Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko na lata 2014-2020;  

c) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu z dotychczasowymi 

dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat; 

d) zmiany nazwy ulicy; 

e) przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2018 rok;  

f) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia rocznego Programu współpracy miasta Grajewo  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2018 rok;  

g) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 – 2026;  

h) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2017 rok;  

i) wydatków budżetu miasta, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2017; 

j) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia wydzielonych rachunków dochodów;  

k) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Grajewo na lata 2018-2027; 



l) uchwalenia budżetu miasta Grajewo na 2018 rok. 

5. Propozycje tematów planów pracy stałych komisji Rady Miasta na rok 2018. 

6. Przyjęcie protokołu z poprzedniego wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miasta. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

Następnie przedstawił Wniosek o rozszerzenie porządku obrad w pkt „4” o dodatkowy  

podpunkt „m” dot.: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania 

dotacji dla szkół podstawowych, przedszkoli, innych form wychowania przedszkolnego 

prowadzonych przez osoby prawne niebędące jednostkami samorządu terytorialnego i osoby 

fizyczne oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania,  

w tym zakres danych, które powinny być zawarte we wniosku o udzielenie dotacji  

i w rozliczaniu jej wykorzystania termin przekazania informacji o liczbie dzieci objętych 

wczesnym wspomaganiem rozwoju, uczniów, wychowanków oraz termin i sposób rozliczenia 

wykorzystania dotacji. 

/Wniosek stanowi Zał. Nr 4 do prot./ 

Zwrócił się następnie z zapytaniem, czy ktoś z obecnych zgłasza dodatkowe uwagi lub wnioski 

do przedstawionego porządku obrad? W związku z brakiem zgłoszeń zarządził głosowania w 

sprawie przyjęcia porządku obrad wraz ze zgłoszoną poprawką.  

 Komisje w głosowaniu jawnym jednogłośnie podjęły decyzję                                   

o rozszerzeniu porządku obrad w pkt „4” o podpunkt „m” w sprawie 

zaopiniowania projektu uchwały w sprawie  trybu udzielania i rozliczania 

dotacji dla szkół podstawowych, przedszkoli, innych form wychowania 

przedszkolnego prowadzonych przez osoby prawne niebędące jednostkami 

samorządu terytorialnego i osoby fizyczne oraz trybu przeprowadzania 

kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania, w tym zakres danych, 



które powinny być zawarte we wniosku o udzielenie dotacji i w rozliczaniu jej 

wykorzystania termin przekazania informacji o liczbie dzieci objętych 

wczesnym wspomaganiem rozwoju, uczniów, wychowanków oraz termin 

 i sposób rozliczenia wykorzystania dotacji :  

 / głosowanie: 14 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz. Się/ 

Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia połączonych Komisji. 

3. Sprawozdanie z działalności GCK w mieście Grajewo w 2017 roku - plany pracy na 2018 rok. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji 

Miasta Grajewo;  

b) powierzenia spółce pod firmą: BIOM Sp. z o. o. z siedzibą w Dolistowie Starym zadania 

własnego Gminy Miasta Grajewo w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi oraz wyrażenia 

zgody na zawarcie przez Gminę Miasto Grajewo aneksu do umowy wykonawczej  

o świadczenie usług publicznych w zakresie gospodarki odpadami zawartej dnia  

10 października 2011 roku, niezbędnego dla realizacji projektów pn.:”Biebrzański System 

Gospodarki Odpadami – etap III – RIPOK” i „ Biebrzański System Gospodarki Odpadami – etap 

III – PSZOKI”, współfinansowanych ze środków Funduszu Spójności w ramach Programu 

Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko na lata 2014-2020;  

c) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu z dotychczasowymi 

dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do 3 lat; 

d) zmiany nazwy ulicy; 

e) przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2018 rok;  



f) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia rocznego Programu współpracy miasta Grajewo  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2018 rok;  

g) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 – 2026;  

h) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2017 rok;  

i) wydatków budżetu miasta, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2017; 

j) zmieniająca uchwałę w sprawie utworzenia wydzielonych rachunków dochodów;  

k) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Grajewo na lata 2018-2027; 

l) uchwalenia budżetu miasta Grajewo na 2018 rok, 

m)trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół podstawowych, przedszkoli, innych 

form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez osoby prawne niebędące 

jednostkami samorządu terytorialnego i osoby fizyczne oraz trybu przeprowadzania 

kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania, w tym zakres danych, które 

powinny być zawarte we wniosku  

o udzielenie dotacji i w rozliczaniu jej wykorzystania termin przekazania informacji 

o liczbie dzieci objętych wczesnym wspomaganiem rozwoju, uczniów, 

wychowanków oraz termin i sposób rozliczenia wykorzystania dotacji . 

5. Propozycje tematów planów pracy stałych komisji Rady Miasta na rok 2018. 

6. Przyjęcie protokołu z poprzedniego wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miasta. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

Ad 3. /-Sprawozdanie z działalności GCK w mieście Grajewo w 2017 roku - plany 



pracy na 2018 rok./ 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.  

/ Informacja stanowi Zał. Nr 5 do prot./ 

- wnioskodawca tematu:   Komisja Oświaty……. Rady Miasta Grajewo(realizacja planu pracy) 

- referują: Pan Tomasz Dudzinski Dyrektor Grajewskiego Centrum Kultury 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Otworzył realizację tematu pn.:”Sprawozdanie z działalności GCK w mieście Grajewo w 

2017 roku - plany pracy na 2018 rok. 

Następnie  oddał głos  Dyrektorowi GCK panu Tomaszowi Dudzińskiiemu. 

Pan Tomasz Dudzinski- Dyrektor GCK 

Pokrótce omówił najważniejsze wydarzenia z dziedziny kultury, sztuki, edukacji i życia 

społecznego organizowanych bądź współorganizowanych przez GCK bądź z udziałem 

instytucji. 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Zapytał o przyszłoroczne Dni Grajewa. 

Pan Tomasz Dudzinski- Dyrektor GCK 

Odpowiedział, że przyszłoroczne Dni Grajewa odbędą się 13 lipca 2018 roku. Dodał, że 

rozpoczął się już proces przygotowawczy, po czym temat obudował szerokim kontekstem 

merytorycznym. 

 Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Zapytał o plany inwestycyjny kina, głównie w kwestii  wymiany systemu dźwiękowego? 

Pan Tomasz Dudzinski- Dyrektor GCK 

Odpowiedział, że szacowany koszt wymiany systemu dźwiękowego który w ciągu roku 

praktycznie zabezpiecza tylko dwie imprezy to ok. 80 000zł. Wobec powyższego uznał wydatek 

za nieopłacalny. 

 Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Zasugerował rozważenie możliwości wymiany zniszczonych głośników podłogowych w sali 

kinowej.  

Pan Tomasz Dudzinski- Dyrektor GCK 

Odpowiedział, że urządzenia nadal działają i wymiana na ładniejsze nie jest wskazana. 



Pan Ryszard Chiliński- Członek Komisji 

Zwrócił się z zapytaniem czy winda została dopuszczona do użytku? 

Pan Tomasz Dudziński- Dyrektor GCK 

Odpowiedział, że brakuje jeszcze decyzji Sanepidu. 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Komisji Oświaty….RM 

Zapytała jak układa się współpraca z nowym instruktorem tańca po odejściu pana Żwierko? 

 Pan Tomasz Dudzinski- Dyrektor GCK 

Zapewnił, że współpraca układa się pomyślnie, po czym dodał, że od ponad roku związany                   

z Grajewskim Centrum Kultury. Jest doświadczonym instruktorem i choreografem Zespołu 

Pieśni i Tańca "Grajewianie .  

 Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Zapytał o plany dotyczące remontu Klubu Hades? 

Pan Tomasz Dudziński- Dyrektor GCK 

Odpowiedział, że wniosek w LGD otrzymał pozytywną ocenę, po czym omówił zakres 

planowanego remontu. 

Pani Halina Muryjas-Rząsą – Przewodnicząca RM 

Zwrócił się z zapytaniem, czy znalazł się ktoś chętny do wydzierżawienia powierzchni 

gastronomicznej w Muzeum Mleka? 

Pan Tomasz Dudziński- Dyrektor GCK 

Odpowiedział,  że brak zainteresowania podmiotów zewnętrznych, po czym temat obudował 

szerokim kontekstem merytorycznym.  

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Poruszył temat klimatyzacji w sali kinowej, która jego zdaniem nie spełnia swojej roli. 

Pan Tomasz Dudziński- Dyrektor GCK 

Odpowiedział, że klimatyzacja spełnia swoją rolę. Wyjaśnił również, że włączona klimatyzacja 

nie ma najmniejszego sensu w przypadku otwartych drzwi. 

 Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji podziękował dyskutantom i zarządził 

głosowanie w sprawie pozytywnego zaopiniowania ww Sprawozdania. 

 

 

Komisje zapoznały się ze Sprawozdaniem z działalności GCK w mieście Grajewo w 

2017 roku - plany pracy na 2018 rok. Opinia Komisji w przedmiocie sprawy 



-pozytywna  

/ głosowanie: 16 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.się/ 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

Ad 4. /- Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach:/ 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Poinformował że aktualnie komisje będą procedować nad projektami uchwał  poprzez ich 

zaopiniowanie. Stwierdził, że z inicjatywą uchwałodawczą  wystąpił Burmistrza Miasta 

Grajewo.  

a) – projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta Grajewo/  

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.  

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 6  do prot./ 

- inicjator uchwały : Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski   

- referują:  Pan Tomasz Poniato9wski Kierownik Referatu Pozyskiwania Środków UM 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Procedowaniu poddał pierwszy projekt  uchwały z porządku obrad  

w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego 

Programu Rewitalizacji Miasta Grajewo. 

Następnie zwrócił się z zapytaniem, czy  ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos,  

a w związku z brakiem zgłoszeń zarządził głosowanie w sprawie pozytywnego zaopiniowania 

ww. projektu uchwały.  

 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu Rewitalizacji Miasta 

Grajewo – bez poprawek;  

/ głosowanie: 15 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.się/ 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 



Przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

 

b) – projekt uchwały w sprawie powierzenia spółce pod firmą: BIOM Sp. z o. o. 

 z siedzibą w Dolistowie Starym zadania własnego Gminy Miasta Grajewo  

w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi oraz wyrażenia zgody na zawarcie 

przez Gminę Miasto Grajewo aneksu do umowy wykonawczej o świadczenie usług 

publicznych w zakresie gospodarki odpadami zawartej dnia 10 października 2011 

roku, niezbędnego dla realizacji projektów pn.:”Biebrzański System Gospodarki 

Odpadami – etap III – RIPOK” i „ Biebrzański System Gospodarki Odpadami – etap 

III – PSZOKI”, współfinansowanych ze środków Funduszu Spójności  

w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko na lata 2014-2020;  

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.  

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr  7 do prot./ 

- inicjator uchwały : Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski   

- referują:  Naczelnik WGK UM pan Bogdan Wojslawowicz oraz Prezes Zarządu Sp. BIOM pan 

Mirosław Bałakier 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Procedowaniu poddał kolejny projekt  uchwały z porządku obrad  w sprawie powierzenia 

spółce pod firmą: BIOM Sp. z o. o. z siedzibą w Dolistowie Starym zadania 

własnego Gminy Miasta Grajewo w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi 

oraz wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Miasto Grajewo aneksu do umowy 

wykonawczej o świadczenie usług publicznych w zakresie gospodarki odpadami 

zawartej dnia 10 października 2011 roku, niezbędnego dla realizacji projektów 

pn.:”Biebrzański System Gospodarki Odpadami – etap III – RIPOK” i „ Biebrzański 

System Gospodarki Odpadami – etap III – PSZOKI”, współfinansowanych ze 

środków Funduszu Spójności w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i 

Środowisko na lata 2014-2020;  



Następnie oddał głos Panu Mirosławowi Bałakierowi Prezesowi  Zarządu Sp. BIOM  

w Dolistowie Starym. 

Pan Mirosław Bałakier- Prezes Zarządu Sp0. BIOM 

W sposób szczegółowy omówił  zakres merytoryczny ww. projektu uchwały informując, że 

istotą tego dokumentu jest powierzenie  spółce pod firmą BIOM Sp. z o.o. z siedzibą  

w Dolistowie Starym I 144, 19-124 Jaświły, realizacji zadania własnego Miasta Grajewo  

w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi, polegającego na przetwarzaniu, odzysku, 

zagospodarowaniu i składaniu odpadów komunalnych niesegregowanych oraz zbieranych 

selektywnie poprzez eksploatację instalacji, urządzeń i wyposażenia Zakładu 

Zagospodarowania Odpadów w Koszarówce, Zakładu Recyklingu w Dolistowie Starym  

i Punktów Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych przez BIOM Sp. z o.o., 

współfinansowanych ze środków Funduszu Spójności w ramach Programu Operacyjnego 

Infrastruktura i Środowisko na lata 2014-2020;  Zadanie, o którym mowa ma charakter usługi 

publicznej, świadczonej w ogólnym interesie gospodarczym i będzie realizowane  

w celu zaspokajania zbiorowych potrzeb Miasta Grajewo w ramach podstawowej działalności 

BIOM Sp. z o.o.;  Powierzenie na okres 10 lat od dnia uruchomienia przez BIOM Sp. z o.o. z 

siedzibą w Dolistowie Starym instalacji, urządzeń 

 i wyposażenia zrealizowanych w ramach projektów pn.: "Biebrzański System Gospodarki 

Odpadami - etap III - RIPOK" i "Biebrzański System Gospodarki Odpadami - Etap III - 

PSZOKI".  Jest to wyrażenie zgody na zawarcie przez Miasto Grajewo i spółkę pod firmą: BIOM 

Sp. z o.o. z siedzibą w Dolistowie Starym aneksu do umowy wykonawczej  

o świadczenie usług publicznych w zakresie gospodarki odpadami zawartej dnia  

10 października 2011 roku, niezbędnego dla realizacji projektów pn.: "Biebrzański System 

Gospodarki Odpadami - etap III - RIPOK" i "Biebrzański System Gospodarki Odpadami - etap 

III - PSZOKI", współfinansowanych ze środków Funduszu Spójności w ramach Programu 

Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko na lata 2014-2020.  Niniejsza uchwała jest 

kontynuacją ustaleń zawartych w uchwale Nr X/65/11 Rady Miasta Grajewo z dnia  

28 czerwca 2011 roku w sprawie powierzenia Spółce pod firmą: BIOM Sp. z o.o. z siedzibą w 

Dolistowie Starym zadania własnego Miasta Grajewo w zakresie gospodarki odpadami 

komunalnymi oraz wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę umowy wykonawczej niezbędnej 

dla realizacji projektu pn.: "Biebrzański System Gospodarki Odpadami - etap II", 

współfinansowanego ze środków Funduszu Spójności w ramach Programu Operacyjnego 

Infrastruktura i Środowisko 2007-2013".  



Następnie wraz z Panem Bogdanem Wojsławowiczem Naczelnikiem WGK UM udzielił   

szczegółowych odpowiedzi na pytania które zadawali radni . 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji zarządził glosowanie w sprawie 

pozytywnego zaopiniowania ww. projektu uchwały. 

 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie powierzenia spółce 

pod firmą: BIOM Sp. z o. o. z siedzibą w Dolistowie Starym zadania własnego 

Gminy Miasta Grajewo w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi oraz 

wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Miasto Grajewo aneksu do umowy 

wykonawczej o świadczenie usług publicznych w zakresie gospodarki odpadami 

zawartej dnia 10 października 2011 roku, niezbędnego dla realizacji projektów 

pn.:”Biebrzański System Gospodarki Odpadami – etap III – RIPOK”  

i „ Biebrzański System Gospodarki Odpadami – etap III – PSZOKI”, 

współfinansowanych ze środków Funduszu Spójności  

w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura i Środowisko na lata  

2014-2020- bez poprawek;  

/ głosowanie: 16 głosów-za, 0-przeciw, 1-wstrz.się/ 

 

O godz. 10.30 Przewodniczący Obrad ogłosił przerwę w obradach która trwała do godz. 10.40. 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Po przerwie przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

c) – projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów 

dzierżawy i najmu z dotychczasowymi dzierżawcami i najemcami mającymi umowy 

zawarte na czas oznaczony do 3 lat; 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.  

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr  8 do prot./ 

- inicjator uchwały : Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski   

- referują:  Naczelnik WNP UM Pani Elżbieta Kozłowska  



Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Procedowaniu poddał kolejny projekt projekt uchwały z porządku obrad w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu  

z dotychczasowymi dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte na czas 

oznaczony do 3 lat; 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji zarządził glosowanie w sprawie pozytywnego 

zaopiniowania ww. projektu uchwały. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu z dotychczasowymi dzierżawcami  

i najemcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony do  

3 lat-bez poprawek- bez poprawek;  

/ głosowanie: 15 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.się/ 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

d) – projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy; 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.  

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 9 do prot./ 

- inicjator uchwały: Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski   

- referują:  Naczelnik WNP UM Pani Elżbieta Kozłowska  

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Procedowaniu poddał kolejny projekt  uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji zarządził glosowanie w sprawie pozytywnego 

zaopiniowania ww. projektu uchwały. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy- 

bez poprawek;  

/ głosowanie: 15 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz. się/ 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 



Przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

e) – projekt uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 

2018 rok;  

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej.  

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr  10 do prot./ 

- inicjator uchwały : Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski   

- referują:  Pełnomocnik Burmistrza ds RPA Pani Barbara Kochanowska 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Procedowaniu poddał kolejny projekt  uchwały w sprawie  przyjęcia Miejskiego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania 

Narkomanii na 2018 rok 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji zarządził glosowanie w sprawie pozytywnego 

zaopiniowania ww. projektu uchwały. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2018 rok- bez poprawek  

/ głosowanie: 16 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.się/; 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

f) – projekt uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia rocznego 

Programu współpracy miasta Grajewo z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy  o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2018 rok;  

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 



/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr  11 do prot./ 

- inicjator uchwały : Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski   

- referują: Sekretarz Miasta Pan Ryszard Wolwark 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Procedowaniu poddał kolejny projekt  uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie przyjęcia 

rocznego Programu współpracy miasta Grajewo z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy  o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2018 rok;  

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji zarządził glosowanie w sprawie pozytywnego 

zaopiniowania ww. projektu uchwały. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały  zmieniającą uchwałę  

w sprawie przyjęcia rocznego Programu współpracy miasta Grajewo  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2018 rok -bez 

poprawek;  

/ głosowanie: 16 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.się/ 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

g) – projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta 

Grajewo na lata 2017 – 2026; 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 12 do prot./ 

- inicjator uchwały : Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski   

- referują:Skarbnik Miasta pani Edwarda Wiśniewska 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Procedowaniu poddał kolejny projekt  uchwały z porządku obrad w sprawie  zmian  

w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 – 2026  



Następnie zwrócił się z zapytaniem czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać głos ? 

Pan Zbigniew Fadrowski- Członek Komisji 

Zapytał czy inwestycję związaną z budową parkingu na ul. Wiktorowo należy uznać  

za zakończoną? 

Pan Dariusz Doliwa – Kierownik RI UM 

Potwierdził zakończenie realizacji ww. inwestycji, po czym temat obudował szerokim 

kontekstem merytorycznym. 

Pan Zbigniew Fadrowski- Członek Komisji 

W ramach repliki zwrócił uwagę, że miał być poszerzony zakres o parking na os. Młodych. 

Pan Dariusz Doliwa – Kierownik RI UM 

Odpowiedział, że był sprzeciw policji oraz Zarządu Dróg.  

Pan Zbigniew Fadrowski- Członek Komisji 

Ad vocem stwierdził, że w jego ocenie zadanie nie zostało wykonane. 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz  

Pokrótce omówił bieżący stan realizacji zadań inwestycyjnych i remontowych. 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji zarządził głosowanie w sprawie 

pozytywnego zaopiniowania ww. projektu uchwały. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały  zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej miasta Grajewo na lata 2017 – 2026- bez poprawek;  

/ głosowanie: 17 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.się/ 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

h) -projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Grajewo na 2017 rok;  

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 13 do prot./ 

- inicjator uchwały  : Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski   

- referują:Skarbnik Miasta pani Edwarda Wiśniewska 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 



Procedowaniu poddał kolejny projekt  uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Grajewo na 

2017 rok. 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji zarządził glosowanie w sprawie 

pozytywnego zaopiniowania ww. projektu uchwały. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały  w sprawie zmian w budżecie 

miasta Grajewo na 2017 rok-bez poprawek;  

/ głosowanie: 17 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.się/ 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

i) – projekt uchwały w sprawie wydatków budżetu miasta, które nie wygasają  

z upływem roku budżetowego 2017; 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr  14 do prot./ 

- projektodawca : Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski   

- referują:Skarbnik Miasta pani Edwarda Wiśniewska 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Procedowaniu poddał kolejny projekt  uchwały z porządku obrad w sprawie wydatków 

budżetu miasta, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2017; 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji zarządził glosowanie w sprawie pozytywnego 

zaopiniowania ww. projektu uchwały. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały  w sprawie wydatków budżetu 

miasta, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2017-bez poprawek; 

/ głosowanie: 17 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.się/ 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

j) – projekt uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie utworzenia wydzielonych 



rachunków dochodów;  

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr  15 do prot./ 

- inicjator uchwały : Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski   

- referują:Skarbnik Miasta pani Edwarda Wiśniewska 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Procedowaniu poddał kolejny projekt  uchwały z porządku obrad  zmieniającą uchwałę  

w sprawie utworzenia wydzielonych rachunków dochodów 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji zarządził glosowanie w sprawie pozytywnego 

zaopiniowania ww. projektu uchwały. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały   zmieniającą uchwałę  

w sprawie utworzenia wydzielonych rachunków dochodów-bez poprawek;  

/ głosowanie: 17 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.się/ 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

k) – projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

miasta Grajewo na lata 2018-2027; 

l)- projekt uchwały w sprawie  uchwalenia budżetu miasta Grajewo na 2018 rok, 

 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały  stanowi Zał. Nr  16 do prot./ 

/ Uchwała Nr RIO.V.-00311-30/17 stanowi Zał. Nr 17 do prot./ 

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr  18 do prot./ 

/ Uchwała Nr RIO.V.-00310-30/17 stanwi Zał. Nr 19 do pr.ot/ 



- inicjator uchwał  : Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski   

- referują:Skarbnik Miasta pani Edwarda Wiśniewska 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Procedowaniu poddał kolejne dwa  projekty  uchwał z porządku obrad w sprawach: 

- uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Grajewo na lata 2018-2027; 

-  zmian w budżecie  Miasta Grajewo na 2018 rok 

Następnie oddał głos Burmistrzowi. 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz Miasta 

Poinformował, że budżet jest podstawowym instrumentem zarządzania finansami gminy. 

Pozwala gminie zaplanować jak rozdysponować dostępne środki finansowe. Budżet jako plan 

finansowy obejmuje dochody, wydatki oraz przychody i rozchody.  

Omówił istotę oraz zakres merytoryczny ww. projektów uchwał: 

1. Dochody budżetu miasta w wysokości 86 563 571,00 zł, z tego : 

a) bieżące w wysokości 81 268 198,00 zł,  

b) majątkowe w wysokości 5 295 373,00 zł,  

2. Wydatki budżetu miasta w wysokości 88 563 571,00 zł, z tego : 

a) bieżące w wysokości 80 991 077,00 zł,  

b) majątkowe w wysokości 7 572 494,00 zł,  

3. W budżecie tworzy się rezerwy: 

a) ogólną w wysokości – 198 954,00 zł,  

b) celową w wysokości – 258 821,00 zł, z przeznaczeniem na: wydatki związane z oświatą  

w kwocie – 33 821,00 zł i realizację zadań własnych z zakresu zarządzania kryzysowego  

w kwocie - 225 000,00 zł,  

c) celową w wysokości 140 000,00 zł na inwestycje i zakupy inwestycyjne w ramach budżetu 

obywatelskiego zgodnie z podjętą uchwałą Rady Miasta Grajewo w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji społecznych dotyczących budżetu obywatelskiego. 

4. Deficyt budżetu w wysokości 2 000 000,00 zł, który zostanie pokryty przychodami 

pochodzącymi z wolnych środków jako nadwyżki środków pieniężnych na rachunku bieżącym 

budżetu miasta w kwocie 900 000,00 zł oraz przychodami pochodzących z tytułu planowanego 

do zaciągnięcia kredytu długoterminowego na rynku krajowym w kwocie  

1 100 000,00 zł. 

5. Ustala się spłatę zobowiązań z tytułu kredytów zaciągniętych w latach ubiegłych w kwocie  

1 345 600,00 zł z przychodów pochodzących z tytułu planowanego do zaciągnięcia kredytu 



długoterminowego na rynku krajowym w wysokości 1 000 000,00 zł. oraz z przychodów 

pochodzących z wolnych środków jako nadwyżki środków pieniężnych na rachunku bieżącym 

budżetu miasta w kwocie 345 600,00 zł. 

6. Łączna kwota przychodów budżetu wynosi 3 345 600,00 zł oraz łączna kwota rozchodów 

budżetu wynosi 1 345 600,00 zł, ąganych na: 

1) sfinansowanie przejściowego deficytu budżetu - w kwocie 2 000 000,00 zł, 

2)spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu zaciągniętych kredytów                                      

- w kwocie 1 000 000,00 zł. 3) sfinansowanie planowanego deficytu budżetu - w kwocie 1 100 

000,00 zł. § 9. 1. Ustala się dochody w kwocie 430 000,00 zł z tytułu wydawania zezwoleń na 

sprzedaż napojów alkoholowych oraz wydatki w kwocie 458 837,00 zł (w tym: 2 000,00 zł na 

zwalczanie narkomanii) na realizację zadań określonych w miejskim programie profilaktyki i 

rozwiązywania problemów alkoholowych i narkomanii.  Ustala się dochody w kwocie 277 

000,00 zł w rozdz. 90019 i wydatki w rozdz. 90004 § 6050, związane z realizacją zadań 

określonych ustawą Prawo ochrony środowiska. 

Dochody w kwocie 2 420 000,00 zł z tytułu opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

które przeznacza się na pokrycie kosztów systemu gospodarowania odpadami komunalnymi 

określonych ustawą o utrzymaniu czystości i porządku w gminach. 

Następnie przedstawił i omówił Listę zadań inwestycyjnych na 2018 rok. 

 Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Podziękował Burmistrzowi  za przedstawienie ogólnych założeń przyszłorocznego budżetu  

a   następnie otworzył dyskusję. 

Pan Zbigniew Fadrowski – Członek Komisji  

Stwierdził, że nie identyfikuje się z tym budżetem między innymi dlatego, że nie znalazły się  

w nim zadania  inwestycyjne dot.  ulic:  Spokojnej i Ekologicznej. Swoją wypowiedź obudował 

szerokim kontekstem merytorycznym. 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz Miasta 

Odpowiedział, że Lista zadań inwestycyjnych może się w ciągu roku wydłużyć. Gdy po 

przetargach na poszczególne zadania okaże się, że dana inwestycja kosztuje mniej niż 

zaplanowane, pojawią się w budżecie miasta oszczędności. Te zaś pozwalają realizować 

kolejne przedsięwzięcia . Podobne efekty przynoszą przetargi na sprzedaż gruntów- gdy 

miasto uzyskuje wyższe kwoty od zakładanych- są dodatkowe pieniądze na inwestycje.  

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty...RM 

Zwróciła się z prośbą o wyjaśnienie istoty oraz przesłanek merytorycznych dotyczących 



wydatków budżetowych na przyszły rok dot. : 

- polityki kadrowej, 

- promocji miasta, 

- monitoringu, 

 -Gazety Grajewskiej, 

- kultury fizycznej, 

- kultury i ochrony dziedzictwa narodowego 

Z uwagi na zbyt wysokie koszty związane z wydawaniem Gazety Grajewskiej zasugerowała 

rozważenie możliwości  drukowania jej ns tańszym papierze. 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz Miasta 

Odpowiadając wyjaśnił strukturę oraz istotę ww. wydatków. Poinformował również, że  

papierowe media a takim jest Gazeta Grajewska odgrywają ważną rolę promocyjną i są 

ważnym źródłem informacji dla mieszkańców.  

Pani Edwarda Wiśniewska- Skarbnik Miasta 

Uzupełniła wypowiedź Burmistrza co do wydatków.  

Pan Zbigniew Fadrowski – Członek Komisji  

Zanegował priorytetowy charakter zadań odnoszących się do ul. Grzybowej i Polnej. 

Przypomniał również o tym, że na etapie konsultacji i ustalania Listy przyszłorocznych zadań 

inwestycyjnych, rozumiejąc trudną sytuację finansową budżetu zrezygnował z zadania dot. ul. 

Skośnej i takiej ppstawy oczekiwał od wnioskodawców ww. ulic.  

Pan Dariusz Loatarowski- Burmistrz  

Udzielił szczegółowych wyjaśnień dotyczących przyszłorocznych inwestycji. 

Pan Ryszard Chiliński- Członek Komisji  

Zwrócił się z zapytaniem czy przewidywany jest wzrost nakładów na Gazetę Grajewską? 

Pan Dariusz Loatarowski- Burmistrz  

Odpowiedział, że ww. Gazeta stanowi  stanowi istotny element promocji miasta. Wszystkich 

chętnych w tym radnych zaprosił do współpracy i współtworzenia tego medium.   

Powiedział również, że na chwilę obecną trudno jest skonkretyzować potrzeby i koszty.  

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji zarządził glosowanie w sprawie 

pozytywnego zaopiniowania ww. projektu uchwały. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie ) uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Grajewo na lata 2018-2027-bez 



poprawek;  

/ głosowanie: 14 głosów-za, 1-przeciw, 2-wstrz.się/ 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie  uchwalenia budżetu 

miasta Grajewo na 2018 rok-bez poprawek.  

/ głosowanie: 14 głosów-za, 2-przeciw, 1-wstrz.się/ 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

m) – projekt uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkół 

podstawowych, przedszkoli, innych form wychowania przedszkolnego 

prowadzonych przez osoby prawne niebędące jednostkami samorządu 

terytorialnego i osoby fizyczne oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości 

ich pobrania i wykorzystania, w tym zakres danych, które powinny być zawarte we 

wniosku o udzielenie dotacji i w rozliczaniu jej wykorzystania termin przekazania 

informacji o liczbie dzieci objętych wczesnym wspomaganiem rozwoju, uczniów, 

wychowanków oraz termin i sposób rozliczenia wykorzystania dotacji . 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 20 do prot./ 

- inicjator uchwały: Burmistrz Miasta Grajewo pan Dariusz Latarowski   

- referują: Główny Specjalista ds Oświaty Julita Wiluk 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Procedowaniu poddał kolejny projekt  uchwały w sprawie trybu udzielania i rozliczania 

dotacji dla szkół podstawowych, przedszkoli, innych form wychowania 

przedszkolnego prowadzonych przez osoby prawne niebędące jednostkami 

samorządu terytorialnego i osoby fizyczne oraz trybu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania, w tym zakres danych, które powinny 

być zawarte we wniosku o udzielenie dotacji i w rozliczaniu jej wykorzystania 



termin przekazania informacji o liczbie dzieci objętych wczesnym wspomaganiem 

rozwoju, uczniów, wychowanków oraz termin i sposób rozliczenia wykorzystania 

dotacji . 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji zarządził glosowanie w sprawie 

pozytywnego zaopiniowania ww. projektu uchwały. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie trybu udzielenia  

i rozliczania dotacji dla szkół podstawowych, przedszkoli, innych form wychowania 

przedszkolnego prowadzonych przez osoby prawne niebędące jednostkami 

samorządu terytorialnego i osoby fizyczne oraz trybu przeprowadzania kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania, w tym zakres danych, które powinny 

być zawarte we wniosku  

o udzielenie dotacji i w rozliczeniu jej wykorzystania, termin przekazania 

informacji o liczbie dzieci objętych wczesnym wspomaganiem rozwoju, uczniów, 

wychowanków oraz termin i sposób rozliczenia wykorzystania dotacji; 

/ głosowanie: 16 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.się) 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Przeszedł do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

Ad 5/- Propozycje tematów planów pracy stałych komisji Rady Miasta na rok 2018./ 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej. 

/ Projekt Planu Komisji Oświaty… stanowi Zał. Nr 21 do prot./ 

/ Projekt Planu Komisji Budżetu... stanowi Zał. Nr 22 do prot./ 

/ Projekt Planu Komisji Gospodarki…stanowi Zał. Nr 23 do prot./ 

/ Projekt Planu Komisji Rewizyjnej stanowi Zał. Nr  24 do prot./ 

Przewodniczący stałych komisji Rady Miasta tj.: 

1)Pani Monika Stefańska -  Komisja Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Rodziny, 

2)Pan Kazimierz Podlaski-  Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Miasta, 

3)Pan Andrzej Niewiarowski- Komisja Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Ochrony 



Środowiska oraz Prawa i Porządku Publicznego, 

4) Pani Wioleta Grabowska – Komisja Rewizyjna. 

- przedłożyli radnym projekty planów komisji na 10 miesięcy 2018 roku i zwrócili się z prośbą  

o zgłaszanie ewentualnych propozycji nowych tematów i uwag w terminie  do styczniowego 

posiedzenia komisji.  

Ad 6 

/-Przyjęcie protokołu z poprzedniego wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miasta./ 

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Obrad 

Procedurze przyjęcia poddał protokół z poprzedniego posiedzenia połączonych Komisji, który 

wyłożony był na sali obrad. W związku z brakiem uwag, co do treści dokumentu zarządził 

głosowanie  w sprawie jego przyjęcia.   

Komisje w głosowaniu jawnym przyjęły Protokół Nr 33/17 z dnia                                         

28 listopada 2017 roku z posiedzenia połączonych komisji Rady Miasta - bez uwag, 

co do treści.  

( głosowanie: 16 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz.) 

Ad 7 

/- Wolne wnioski i informacje./ 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Obrad 

Otworzył realizację punktu jak wyżej, po czym zwróciła  się z zapytaniem, czy ktoś chciałby 

zabrać głos, a w związku z brakiem zgłoszeń zamknął realizację tego punktu.  

Ad  8 

/-  Zamkniecie posiedzenia/ 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Obrad 

W związku z wyczerpaniem wszystkich tematów objętych porządkiem posiedzenia, zamknął 

posiedzenie, dziękując wszystkim za udział. 



Na tym protokół zakończono i podpisano.  

 

Protokółowała: B. Poniatowska  

 

(naczelnik BRM) 

                                                              Przewodniczący Obrad 

                                                                / Przewodniczący Komisji Gospodarki... ....RM 

                              

                                                                   Andrzej Niewiarowski 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Uwaga! Załączniki znajdują się do wglądu w Biurze Rady Miasta Grajewo. 

 

 

 


